
国金亚洲顾问公司董事周可祺先生荣幸获得国际知名市场学专业学会，由英国皇家特许的Chartered
Institute of Marketing (CIM) 英国特许市务学会邀请担任为澳门特使，以助学会在澳门及中国广东
省大湾区的市场学的会务发展。并于2023年3月28日在英国特许市务学会香港分会卢主席访问澳门
大学之际，在澳门大学副校长许敬文教授等见证下，获得英国特许市务学会澳门特使委任状。

GoldChess Director Mr. Danny Chau has been invited by the international famous UK Royal chartered institute,
the Chartered Institute of Marketing (CIM), to be granted as Macau Ambassador for the CIM further development
in Macau and China GD Great Bay Area. The CIM Macau Ambassador Certificate had been presented to him by CIM
Hong Kong Branch Chairman Mr. Lo, under the witnesses by Vice-Rector (Academic Affair) of University of Macau
Professor Michael Hui and the meeting participators of UM and MMI in the CIM visiting to University of Macau on
28th March 2023.

News Link:
http://www.macaodaily.com/html/2023-04/01/content_1664393.htm

https://ado.um.edu.mo/alumnus-danny-chau-has-been-appointed-as-macao-ambassador/
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